
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Datum 
2024-11-07, kl. 18:00 – KAFFE SERVERAS 17:45! 

Plats 
Klubbstugan, Rosendala 

Deltagare 
Carina Bengtsson, Tomas Carlson, Sarkan Gazrawi , Anders Jarl, Conny Larsson, Hans Mörk & 
Eva Strelin Larsson.  

Inledande genomgång med revisorerna (på revisorernas begäran) 

§1 Mötet öppnandes av ordförande Jarl och dagordningen godkändes  

§2 Till justeringsman att jämte ordföranden justera protokollet 
valdes Hans Mörk  

§3 Genomgång av föregående mötesprotokoll 
Punkt 5: Kransektionens ledare har beslutat att godkänna Emil Nyquist för 
servicelyft i samband med segelskolor.  
Punkt 8: Sören är vidtalad som ny sektionsledare. 
I övrigt godkändes protokollet och lades till handlingarna. 

§4 Ekonomi 
Kassör Mörk föredrog föreningens ekonomiska status som är god men med något 
ansträngd likviditet i avvaktan på inkommande bidrag. Budgetarbete har 
påbörjats. 

§5 Statusuppdatering Jönköpings klubbstuga 
Ordförande Jarl redogjorde för pågående dialog med Jönköpings kommun i 
ärendet. JSS är fortsatt beroende av kommunen för anslutning till avloppsbrunn.  
Jarl arbetar vidare på förslag för bättre kostnadstäckning på parkeringstillstånden. 

§6 Resumé Södra Vättern regatta (från möte 8) 
Carina föredrog ett mycket uppskattat evenemang med positivt ekonomiskt 
resultat.  

Protokoll styrelsemöte 9, 2024 
Jönköpings segelsällskap 



 

§7 Kostnadsersättning SWR-film 
Carina presenterade erbjudande från Gränna båtklubb att köpa rättigheter till 
SWR-film till en kostnad av 1000 kr. Styrelsen ställde sig positiv och gav Carina i 
uppdrag att komma överens med Gränna båtklubb om lämpligt upplägg. 

§8 Ny C55 
Segelsektionens begäran att få investera i ytterligare en ny C55 bifalles. 
Styrelsen beslutade att bidrag ska sökas. 

§9 Avgift plåtskjul 
Ajourneras till nästa styrelsemöte (Tegvall föredrar). 

§10 Föreningsmöte 14/11 
Föreningsmötet planerades. 

§11 Statusuppdatering el vid Munksjö-slipen 
Beslutat att syn genomförs våren 2025. 

§12 Statusuppdatering bryggor i Huskvarna hamn 
Jarl redogjorde för statusen. Kommunens arbete pågår.  

§13 Projektgrupp renovering klubbstuga 
Projektgrupp tillsatt. 

§14 Verksamhetsplan 2025 
Styrelsen ger Tegvall i uppdrag att kontakta sektionsledarna och be dem 
förbereda verksamhetsplan 2025 och verksamhetsberättelse 2024. Respektive 
sektions kontaktperson i styrelsen kontaktar sektionsledarna i ärendet. Styrelsens 
sekreterare sammanställer informationen i god tid innan föreningens årsmöte (v. 
6, 2025). 

§15 Övrigt 
Carina redogjorde för frågeställning från Svenska Seglarförbundet. Styrelsens 
förslag är att JSS ska ingå i Västra Götalands båtförbund. 

§16 Nästa styrelsemöte 
2024-12-05, kl. 17:45 

§17 Mötet avslutas 
 
Ordförande Protokollförare Justerare 
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Anders Jarl Tomas Carlson   Hans Mörk 


